
P r o t o k ó ł  Nr XXXI/2009 
 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 24 czerwca  2009r. w sali Urzędu Stanu 
Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1015 do 1405. 
 
Obecnych 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Miemiec Jan  
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Gallus Erwin  
        - Pan Wilhelm Daniel 
                                - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pan Tomala Zygmunt  
6. Dyrektor MGOK 
7. Kulisy Powiatu 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXX/2009 z dnia 20.05.2009r.  
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego 
b)   zmiany budŜetu gminy na 2009 rok 
c)   zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
      i Gospodarki Wodnej w Opolu 
d)   rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budŜecie gminy na 2010 rok środków stanowiących   
      fundusz sołecki 
e)   określenia zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty   
      budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
f)   zmiany nazwy ulicy w Gorzowie Śląskim 
g)   zmiany uchwały Nr XXV/193/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 30.12.2008 
      dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 
     Gorzów Śląski na rok 2009 



h)   zmiany uchwały Nr XXV/192/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 30.12.2008 
      dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
      Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na rok 
      2009 
i)   zmiana uchwały Nr XXX/233/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2009r  
     w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej połoŜonej  w Uszycach 
j)   nieodpłatnego przejęcia nieruchomości  
k)   ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli, prowadzonych przez Gminę Gorzów Śl. 
l)  uchwalenia Statutu Zakładu Usług Komunalnych w Gorzowie Śl.  
m) zmiany uchwały Nr VI/44/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 2 kwietnia 2007r    
     w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy i zasad   
     wynajmowania lokali wchodzących w skład tego zasobu 
n)  zmiana uchwały XXIX/223/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia 2009r  
     w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania   
     przestrzennego Gminy Gorzów Śl. 
o)  zmiana uchwały XXIX/224/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia 2009r  
     w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
     dla Gminy Gorzów Śląski 
p)  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Gminy   
     Gorzów Śląski w zakresie trasy gazociągu wysokiego ciśnienia wraz z towarzyszącą   
     infrastrukturą oraz przewodami osłonowymi dla kabli do transmisji danych 
r)  wynagrodzenia Burmistrza 
6.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
7.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

      8.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
      9.   Wolne wnioski i informacje.  
    10.    Zakończenie obrad .       
                 

Ad1. Otwarcia XXXI sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi 
kworum przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska.   
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni otrzymali 
porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał. Przewodniczący  zgłosił  o 
wprowadzenie dwóch uchwał dodatkowych w sprawie : przystąpienia Gminy Gorzów Śląski do 
realizacji w latach 2009/2010 projektu systemowego p.n „Niech słońce świeci dla wszystkich 
dzieci” w ramach Poddziałania 9.1.1. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki , i w sprawie : 
przystąpienia Gminy Gorzów Śląski do realizacji w latach 2009/2010 projektu systemowego p.n 
„Tu jest moje miejsce, które znam, szanuję, promuję” w ramach Poddziałania 9.1.2. Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki  (12 głosami „za” 1 głosie „wstrzymującym” na obecnych na sesji 13 
radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej).   
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał wniosek z 
wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej o wycofanie z porządku obrad uchwały w 
sprawie : określenia zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty   
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (11 głosami „za” 1 głosie 
„wstrzymującym” na obecnych na sesji 12  radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej).   



Burmistrz zgłosił wniosek o zmianę w kolejności podejmowanych uchwał proponując podjęcie 
uchwał  w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/193/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 
30.12.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 
Gorzów Śląski na rok 2009 i w sprawie : zmiany uchwały Nr XXV/192/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śląskim z dnia 30.12.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie 
Gorzów Śląski na rok 2009 w pierwszej kolejności ze względu na Panią Joannę Erd , która musi 
wyjechać. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad  z zmianami jednogłośnie 14 głosami „za”, na obecnych na 
sesji  14 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XXX/2009 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20-05-2009r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 
14 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag.  
 
Ad5a. Pani Joanna Erd –Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr XXV/193/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie 
Śląskim z dnia 30.12.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
w gminie Gorzów Śląski na rok 2009 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/235/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
zmiany uchwały Nr XXV/193/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 30.12.2008 
dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów Śląski 
na rok 2009 została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na 
sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b. Pani Joanna Erd –Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXV/192/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śląskim z dnia 30.12.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie 
Gorzów Śląski na rok 2009 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/236/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w 
sprawie:  zmiany uchwały Nr XXV/192/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śląskim z dnia 30.12.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie 



Gorzów Śląski na rok 2009 została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na 
obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5c.Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiany wieloletniego 
programu inwestycyjnego 
                                                                              
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/237/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 
14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5d.Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budŜetu gminy 
na 2009r.  
W §  1 – Załącznik nr 1 – Dochody  budŜetu gminy  
Zwiększa  się dochody gminy  o kwotę   13.600,00 zł 
   Dział    758      -   RóŜne rozliczenia                                                                   3.500,00 zł 
   Rozdz.  75814  -   RóŜne rozliczenia finansowe                                                 3.500,00 zł 
                                  I. Dochody bieŜące         3.500,00 zł 
      §        0920   -   Pozostałe odsetki                                                                    3.500,00 zł 
   Dział    852      -  Opieka społeczna                                                                  10.100,00 zł 
   Rozdz.  85214  -  Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia 
                                emerytalne i rentowe                                                            10.100,00 zł 
                                   I. Dochody bieŜące       10.100,00 zł 
    §           2010    -  Dotacje celowe otrzymane z budŜetu państwa na realizację  
                                zadań bieŜących  z zakresu administracji rządowej oraz  
                                innych zadań zleconych gminie ustawami                           10.100,00 zł     
  
 W  §     2 -  Załącznik nr 2 – Wydatki bud Ŝetu gminy     
 Zwiększa się wydatki budŜetu gminy o kwotę  13.600,00 zł 
    Dział    852    -   Opieka społeczna                                                                  10.100,00 zł 
    Rozdz.  85214 -  Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia  
                               emerytalne i rentowe                                                             10.100,00 zł 
                               a/. wydatki bieŜące                 10.100,00 zł      
    Dział    900    -    Gospodarka komunalna i ochrona środowiska                       3.500,00 zł 
    Rozdz.  90001 -   Gospodarka ściekowa i ochrona wód                                    3.500,00 zł   
                                a/. wydatki majątkowe            3.500,00 zł 
W  §  2 – Załącznik nr 6  -  Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 
2009-2011 
 Dokonuje się następujących zmian : W punkcie 1  zadanie : „ Budowa kanalizacji sanitarnej w 
gminie Praszka w m. Szyszków ,Wygiełdów, Praszka ul. Pilawy, gmina Gorzów Śl. w 
miejscowościach Jastrzygowice i Gorzów  Śl. ul. Oleska. Zadanie I Budowa kanalizacji 
sanitarnej w miejscowości Jastrzygowice i Gorzów Śl. ul. Oleska „  ulega zmianie finansowanie 



zadania .Po zmianach  finansowanie zadania  : w 2009 r. -  1.124.000 zł, w 2010 r- 3.230.000 zł, 
w 2011 r. – 1.870.000 zł.  
Wprowadza się nowe zadanie : „uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej na obszarach 
nieskanalizowanych , w tym zakup wozu asenizacyjnego z funkcją WUKO „ Planowane wydatki 
wynoszą : w 2009 r. 3.500 zł, w 2010 r. 440.000 zł, w 2011 r – 3.500 zł. 
Po wprowadzonych zmianach budŜet gminy wynosi : 
1). Dochody                                                                                                  17.693.460,00 zł                                                           
      w tym : 
      - dochody związane z realizacją zadań zleconych z zakresu 
         administracji rządowej                                                                            1.946.016,00 zł 
2). Przychody                                                                                                  4.004.040,00 zł 
3). Wydatki                                                                                                   20.907.500,00 zł 
       w tym : 
      - wydatki związane z realizacją zadań zleconych z zakresu                      1.946.016,00 zł 
        administracji rządowej                                                                          
4). Rozchody                                                                                                      790.000,00 zł 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię i wniosek ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Pan Roman Neugebauer ,poinformował, o samochodzie który uległ 
częściowemu spaleniu w OSP Uszyce w związku z otrzymaną kwotą 60.000 zł. na remont 
samochodu z Zarządu Wojewódzkiego StraŜy którą trzeba wykorzystać do X 2009r. Z wspólnego 
posiedzenia komisji wypłynął wniosek o ujęcie kwoty 100.000 zł. na karosowanie samochodu 
poŜarniczego dla OSP Uszyce. Natomiast 10.000 zł ma być przeznaczone z promocji n remont 
zegara na Kościele Ewangelickim w Gorzowie Śl.  
   
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/238/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
zmiany budŜetu gminy na 2009r została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała ,opina i wniosek stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
d5.e) Pani Agata Olejarz – Skarbnik Miasta zapoznała z projektem uchwały w sprawie:    
zaciągnięcia  poŜyczki  długoterminowej  ze środków Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony  
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu, informując Radnych o zaciągnięciu poŜyczki 
długoterminowej   do kwoty  2.050.000 zł ze środków  Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na zadanie inwestycyjne  budowy kanalizacji 
sanitarnej w gminie  Gorzów Śl. w miejscowościach Jastrzygowice i Gorzów Śl. ul. Oleska   
 Zadanie 1  :„Budowa kanalizacji   sanitarnej w miejscowościach Jastrzygowice i  Gorzów  Śl.  
ul. Oleska  „ .  
Spłata poŜyczki  nastąpi w latach 2010-2015.  
Źródłem spłaty poŜyczki będą dochody  budŜetu gminy z  tytułu podatku od nieruchomości  oraz 
udziałów gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych. 
Ustala się zabezpieczenie poŜyczki w formie : weksel   własny „ in blanco „ opatrzony klauzulą 
„bez protestu „ , oraz notarialne  oświadczenie  o poddaniu się rygorowi egzekucji na kwotę 
poŜyczki . 
 



Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. /załącznik do protokołu/. 
 
Uchwała Nr XXXI/239/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24czerwca 2009r w sprawie :  
zaciągnięcia  poŜyczki  długoterminowej  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Opolu  została podjęta  przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, 
na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
d5.f) Pani Agata Olejarz – Skarbnik Miasta zapoznała z projektem uchwały w sprawie:   
rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budŜecie gminy na 2010 rok środków stanowiących fundusz 
sołecki. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
negatywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. /załącznik do protokołu/. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, o szkoleniu w którym uczestniczył razem z Panią 
Skarbnik. Dla Województwa Opolskiego moŜna się ubiegać o zwrot tylko 10 %.  
Radny Mrozek Henryk poinformował, Ŝe dla niego jest to niezrozumiałe, te pieniądze będą 
zamroŜone a to jest niemała suma. 
Radny Pisula Zygmunt te pieniądze wcale nie będą zamroŜone tylko jeszcze podwojone, bo za 
nie kupi się materiał, a robocizna będzie własna. My o niektóre sprawy walczymy latami, a teraz 
pieniądze będzie moŜna przeznaczyć na drobne zakupy np. wyposaŜenie świetlicy wiejskiej. 
Sekretarz Roland Fabianek zaproponował, Ŝeby  odstąpić od tego i naliczyć odpis na sołectwo , 
ze względu o ustawę o zamówieniach publicznych.  
Burmistrz Artur Tomala poinformował, Ŝe spora część pieniędzy została wydana na świetlice 
wiejskie i w niektórych miejscowościach przewyŜsza wyliczony fundusz sołecki. NaleŜy się 
zastanowić , czy w przyszłym budŜecie nie uwzględnić kwoty na mniejsze inwestycje. 
Przewodniczący Rady Roman Neugebauer  - skoro ma być utworzony fundusz sołecki i 
pieniądze mają być przeznaczone na utrzymanie świetlic czy  będzie taka potrzeba , Ŝeby 
świetlice były utrzymywane przez Dom Kultury.  
Sołtys Jam poinformował, Ŝe jeŜeli ten fundusz nie będzie przyjęty w sołectwach będzie 
nieciekawe odczucie. Będziemy chcieli coś zrobić w danej wiosce i okazuje się , Ŝe w budŜecie 
niema pieniędzy.  
Burmistrz Artur Tomala poinformował, Ŝe my juŜ taką namiastkę funduszu mamy , bo ci co są w 
Odnowie Wsi mają przyznane po 3.000 zł.  
Sołtys Budzowa poinformował ,Ŝe kaŜdemu zaleŜy Ŝeby taki fundusz w budŜecie był 
zabezpieczony. 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe pod uwagę trzeba wziąć teŜ osiedla i proponuję ustalić 
50 % kwoty wyliczonej. 
Radny Krzymiński Henryk poinformował jaka to kwota ma być, proponuję zostawić na później. 
Sołtys Gołej poinformowała, Ŝe taki fundusz jest realizowany juŜ od 18 lat.  
Wniosek o utworzeniu odpisu na sołectwa został poddany pod głosowanie – 13”za” 1 głos 
„wstrzymujący” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała Nr XXXI/240/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24czerwca 2009r w sprawie : 
rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budŜecie gminy na 2010 rok środków stanowiących fundusz 



sołecki została podjęta  przez Radę Miejską - 12 głosami „za”,2 głosy „wstrzymujące”  na obecnych 
na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad5g. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiany nazwy ulicy 
w Gorzowie Śląskim                                                                       
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/241/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
zmiany nazwy ulicy w Gorzowie Śląskim została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 
głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5h. Przewodniczący Rady Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w sprawie:    
zmiana uchwały Nr XXX/233/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2009r  
w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej połoŜonej  w Uszycach 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/242/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
zmiana uchwały Nr XXX/233/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2009r w 
sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej połoŜonej  w Uszycach została 
podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 
15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
 
Ad5i. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: nieodpłatnego przejęcia 
nieruchomości 
                                                                              
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/243/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 
głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 



 
Ad5j. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: ustalenia planu sieci 
publicznych przedszkoli, prowadzonych przez Gminę Gorzów Śl. 
                                                                              
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/244/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie:  
ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli, prowadzonych przez Gminę Gorzów Śl. została 
podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 
15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5k. Kierownik ZUK Pan Dariusz Grancarek przedstawił projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 
Statutu Zakładu Usług Komunalnych w Gorzowie Śl. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXXI/245/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
uchwalenia Statutu Zakładu Usług Komunalnych w Gorzowie Śl. została podjęta przez Radę 
Miejską jednogłośnie – 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5l. Kierownik ZUK Pan Dariusz Grancarek przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiany 
uchwały Nr VI/44/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim  z dnia 2 kwietnia 2007r  w  sprawie 
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy i zasad      
wynajmowania lokali wchodzących w skład  tego zasobu. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXXI/246/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie:   
zmiany uchwały Nr VI/44/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 2 kwietnia 2007r w  
sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy i zasad      
wynajmowania lokali wchodzących w skład  tego zasobu została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie – 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 



Ad5m. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiana uchwały 
XXIX/223/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia 2009r w sprawie przystąpienia 
do zmiany studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania przestrzennego Gminy Gorzów 
Śl. 
                                                                            
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/247/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
zmiana uchwały XXIX/223/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia 2009r w 
sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania     
przestrzennego Gminy Gorzów Śl. została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5n. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiana uchwały 
XXIX/224/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia 2009r w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Gorzów Śląski 
                                                                              
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/248/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
zmiana uchwały XXIX/224/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia 2009r w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
Gminy Gorzów Śląski została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na 
obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5o. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie:  przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Gminy  Gorzów Śląski w 
zakresie trasy gazociągu wysokiego ciśnienia wraz z towarzyszącą  infrastrukturą oraz przewodami 
osłonowymi dla kabli do transmisji danych 
                                                                            
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXXI/249/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Gminy      
Gorzów Śląski w zakresie trasy gazociągu wysokiego ciśnienia wraz z towarzyszącą       
infrastrukturą oraz przewodami osłonowymi dla kabli do transmisji danych została podjęta przez 



Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opina stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5p. Przewodniczący Rady Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
wynagrodzenia Burmistrza Gorzowa Śl.. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXXI/250/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w 
sprawie: wynagrodzenia Burmistrza Gorzowa Śl. została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie – 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5r. Kierownik BOSziP Pan Marian Grajcarek przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
przystąpienia Gminy Gorzów Śląski do realizacji w latach 2009/2010 projektu systemowego p.n 
„Niech słońce świeci dla wszystkich dzieci” w ramach Poddziałania 9.1.1. Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXXI/251/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie:    
przystąpienia Gminy Gorzów Śląski do realizacji w latach 2009/2010 projektu systemowego p.n 
„Niech słońce świeci dla wszystkich dzieci” w ramach Poddziałania 9.1.1. Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie – 14 głosami „za”, na obecnych na 
sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
 
Ad5s. Kierownik BOSziP Pan Marian Grajcarek przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
przystąpienia Gminy Gorzów Śląski do realizacji w latach 2009/2010 projektu systemowego p.n 
„Tu jest moje miejsce, które znam, szanuję, promuję” w ramach Poddziałania 9.1.2. Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 



Uchwała Nr XXXI/252/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 czerwca 2009r w sprawie: 
przystąpienia Gminy Gorzów Śląski do realizacji w latach 2009/2010 projektu systemowego p.n 
„Tu jest moje miejsce, które znam, szanuję, promuję” w ramach Poddziałania 9.1.2. Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie – 14 głosami „za”, 
na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer  odczytał pisma od : 
- Wojewody w sprawie uchwały Nr XXX/233/2009 z dnia 20 maja 2009r w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej połoŜonej Uszycach 
- Wojewody w sprawie funduszu sołeckiego 
- RIO  w sprawie uchwały Nr XXIX/221/2009 z dnia 29kwietnia 2009r w sprawie ustalenia 
stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w Gorzowie Śl. do ścieków 
- Pana Józefa Rubelka w sprawie odpowiedzi na pismo 
- Posła do Parlamentu Europejskiego z okazji pięciu lat Polski w Unii Europejskiej. 
 
Ad7. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
Burmistrz Pan Artur Tomala podziękował za niespodziankę o wynagrodzeniu. 
 
Ad9. Burmistrz Pan Artur Tomala odczytał pismo z Powiatu Kluczborskiego w sprawie remontu 
drogi Przybkowice- Budzów w 2010 roku. 
Dyrektor MGOK – Pan Kryspin Nowak poinformował o zleconym kosztorysie na remont toalet i 
przebudowa kuchni w MGOK w Gorzowie Śl. kosztorys jest na kwotę 120.000 zł., będę 
potrzebował  jeszcze  około 50.000 zł. i  taka moja gorąca prośba o przeznaczenie takiej kwoty 
na remont. 
Chciałem teŜ bardzo serdecznie podziękować Stowarzyszeniu w pomocy przy obchodach „Dni 
Gorzowa „ 
Radna Lepsza zapytała Dyrektora czy starał się o pozyskanie środków z Unii Europejskiej. 
Dyrektor wyjaśnił , Ŝe ze względu na połączenie Bibliotek i Domu Kultury na Ŝaden projekt się 
nie łapią.  
 
Ad10. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany został 
porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XXXI sesję Rady Miejskiej. 
 
 
   
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 
 
 
 


